

designate him an Honorary Officer of the House of Commons with an entrée to the Chamber and a seat at the Table on ceremonial occasions.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council, delivered a Message from His Excellency the Governor General which was read by Mr. Speaker, as follows:

EDWARD SCHREYER:

His Excellency the Governor General transmits to the House of Commons a certified copy of an Order in Council appointing the Honourable Walter Baker, President of the Queen's Privy Council and Minister of National Revenue, the Honourable Roch La Salle, Minister of Supply and Services, the Honourable Sinclair Stevens, President of the Treasury Board and the Honourable Perrin Beatty, Minister of State (Treasury Board), to act with the Speaker of the House of Commons as Commissioners for the purposes and under the provisions of chapter H-9 of the Revised Statutes of Canada, 1970, intituled: An Act respecting the House of Commons.

Government House,
Ottawa.

Mr. Clark (Yellowhead), seconded by Mr. Baker (Nepean—Carleton), moved,—That a Committee be appointed to prepare and report, in accordance with Standing Order 65, lists of Members to compose the Standing and Standing Joint Committees of this House; and that the Committee be composed of Messrs. Baker (Nepean—Carleton), Kempling, Friesen, MacEachen, Lefebvre and Knowles, and that the provisions of Standing Order 65(1) be suspended in relation to the number of Members on the said Committee.

And debate arising thereon;

Mr. Roy (Beauce), seconded by Mr. Allard, moved in amendment thereto,—That the motion be amended by adding the name of the honourable Member for Bellechasse (Mr. Lambert) as a Member of the Striking Committee, pursuant to Standing Order 65.

After debate thereon, the question being put on the amendment, it was negatived on the following division:

Chambre des communes, le nomme haut fonctionnaire honoraire de la Chambre des communes avec droit d'entrée à la Chambre et lui réserve un siège au Bureau à l'occasion des cérémonies officielles.

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine, remet un message de Son Excellence le gouverneur général et M. l'Orateur en donne lecture ainsi qu'il suit:

EDWARD SCHREYER

Son Excellence le gouverneur général transmet à la Chambre des communes une copie authentique d'un décret du Conseil nommant l'honorable Walter Baker, président du Conseil privé et ministre du Revenu national, l'honorable Roch La Salle, ministre des Approvisionnements et Services, l'honorable Sinclair Stevens, président du Conseil du Trésor et l'honorable Perrin Beatty, ministre d'État (Conseil du Trésor) pour agir avec l'Orateur de la Chambre des communes, à titre de commissaires, aux fins et en vertu des dispositions du chapitre H-9 des Statuts révisés du Canada, 1970, intitulé: «Loi concernant la Chambre des communes».

Résidence du Gouverneur général
Ottawa

M. Clark (Yellowhead), appuyé par M. Baker (Nepean—Carleton), propose,—Qu'un Comité soit institué en vertu des dispositions de l'article 65 du Règlement, aux fins de dresser et présenter une liste des députés qui doivent composer les Comités permanents et mixtes de la Chambre; ce Comité se composant de messieurs M. Baker (Nepean—Carleton), Kempling, Friesen, MacEachen, Lefebvre et Knowles, et que l'application des dispositions du paragraphe (1) de l'article 65 du Règlement concernant le nombre des députés de ce Comité soit suspendue.

Il s'élève un débat;

M. Roy (Beauce), appuyé par M. Allard, propose l'amendement suivant,—Qu'on modifie la motion en y ajoutant le nom de l'honorable député de Bellechasse (M. Lambert) comme membre du Comité de sélection, en conformité de l'article 65 du Règlement.

Après débat, cette motion, mise aux voix, est rejetée, par le vote suivant:

(Division—Vote N° 1)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Allard
Caouette

Gauthier
(Roberval)

Lambert
(Bellechasse)

Peters

Roy
(Beauce)—6